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Scott Ritter k izraelské armádě: Hamas je připraven
prvnizpravy.cz/zpravy/zpravy/scott-ritter-k-izraelske-armade-hamas-je-pripraven

zprávy

Bývalý zpravodajský důstojník americké námořní pěchoty, Scott
Ritter, se vyjádřil k "slabosti izraelské armády" a tvrdí, že když
Izrael zahájí pozemní útok do Gazy, čeká jej neúspěch. 

Scott Ritter

24. října 2023 - 15:58

Scott Ritter také upozornil na scénář, kdy by Hizballáh v severní
části otevřel druhou frontu proti Izraeli.

 

Po rozsáhlém útoku, který vojenská frakce Hamásu, Izzeddin el-
Kassam Tugayları, zahájila 7. října pod názvem "Aksa Tufanı",
vstoupila izraelská ofenzíva v Gaze do svého 15. dne. Počet obětí v
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důsledku útoků v Gaze stoupl na 4 385, z nichž 1 756 byly děti.
Izraelský major David Baruch uvedl, že mají vážné obavy z
možnosti, že by Hizballáh mohl proti Izraeli otevřít druhou frontu.
Hraniční přechod mezi Gazou a Egyptem byl otevřen pro průjezd
humanitárních nákladních vozů.

 

Izrael stále váhá s pozemním útokem navzdory opakovaným
prohlášením o připravenosti

 

Přestože Izrael opakovaně dával najevo, že je připraven na pozemní
operaci, očekávaný krok stále neprovedl či provést nemohl, píše
server haber7com. 
 

Bývalý zpravodajský důstojník americké námořní pěchoty a odborník
na obranu, Scott Ritter, přišel s nečekanými tvrzeními o důvodech,
proč Izrael dosud nezahájil pozemní operaci v Gaze, a objasnil
realitu izraelské armády během probíhajícího masakru, který sleduje
celý svět.

 

Zde je shrnutí hodnocení Scotta Rittera o situaci v Gaze a realitě
izraelské armády:

 

Izraelci jsou nyní smrtelně vystrašeni. Povolali zpět 360 tisíc
rezervistů. Uvědomme si to, většina populace sloužila 2,5 roku v
armádě. Izraelská armáda vůbec není tak dobrá, jak se může zdát.
Samozřejmě, některé jednotky, zejména speciální síly a technické
jednotky, mají skvělé dovednosti. Avšak hlavní jednotky, pěchotní a
obrněné, nejsou dobré. Dokonce se staly ještě horšími.
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"To, co dělá izraelská armáda, je brutální okupace!"

 

Neboť byly přeřazeny z bojových misí k vykonávání policejních
funkcí na Západním břehu. Většina jejich času byla strávena
procházením se po ulicích Západního břehu, učením se, jak zlomit
ruku desetiletému chlapci, jak napadnout patnáctiletou dívku nebo
jak střelit šedesátiletého muže do břicha. To je jejich realita. Brutální
okupace! Pro mnoho z nich je to strašně demoralizující.

 

Proč se vojáci tak bojí vstoupit do Gazy?

 

Nyní se tito vojáci vrátili! A v Izraeli budou muset dělat věci, které
nikdo nechce dělat. Vstoupit do Gazy! Proč? Protože když tam v
roce 2014 vstoupili, Hamas jim dal odpověď. V roce 2006 bojovali
proti Hizballáhu. I Hizballáh jim dal odpověď. Izraelská armáda
opravdu není na vysoké úrovni. A mají smrtelný strach.

 

"Hamas je připraven, budou mít oběti"

 

Proč, klade otázku Ritter? Protože Hamas je na ně připraven. Jedná
se o velkou past a izraelská rozvědka je v nevýhodě; nevědí, kde
přesně jsou. Budou muset vstoupit a provádět průzkum a během
tohoto průzkumu mohou být napadeni, vlákáni do pasti a zcela určitě
budou mít oběti.

 

Izrael dvakrát neuspěl v simulacích na dvou frontách
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Izraelští vojáci si tuto skutečnost uvědomují. Další obavou je, že
jakmile vstoupí do Gazy a budou uprostřed bojiště se všemi svými
silami, mohou se ocitnout v situaci, kdy Hizballáh otevře další frontu
na severu, což by Izrael přivedlo do ještě složitější situace. Pokud by
k tomu došlo, nemají prostředky na to, aby čelili Hizballáhu. A to
vědí, protože v uplynulém roce provedli vojenské cvičení 'Ateş
arabaları' a letos cvičení 'Firm Hand'.

 

Psali jsme:

Vidlák: Humánnější je svrhnout vládu než řešit vraždící kamiony

Během těchto dvou velkých cvičení testovali izraelské síly vůči
Hamasu na Západním břehu a Hizballáhu na severu, ale nebyli
úspěšní. Nemají potřebné zdroje a pokud by se do války zapojil také
Írán s jeho raketami, mohlo by to Izrael zcela paralyzovat.

 

Podpora USA Izraeli nepomůže

 

Nyní se do situace zapojily Spojené státy americké. Zřejmě v reakci
na Hizballáh a Írán, aby ukázaly svou sílu a odstrašily tyto státy.
Nicméně to nefunguje. Válku nelze vyhrát pouze s podporou dvou
letadlových lodí s 2 000 námořními pěšáky. Ve skutečnosti v tom
není žádná dlouhodobá strategie. Pravdou je, že Izrael je nyní velmi
zranitelný, velmi náchylný k útokům a extrémně vystrašený. A USA
na to nemá odpověď.

 

(nov, haber7com, foto: repro youtube)
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